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Interpellation till hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande Ida Eriksson (M)  

 

5–8 % av Sveriges befolkning antas ha dyslexi. Statistiskt skulle det kunna 
innebära att mellan 10 200 och 16 300 personer i Kronoberg har dyslexi. 
 
På Dyslexiförbundets hemsida kan man läsa att alla regioner gör olika när det 
kommer till ansvar och vägar för utredning.1 Vi har varit i kontakt med flera 
invånare som lyft frågan om dyslexiutredning från olika patientperspektiv. 
Bilden som framstår är att det inte är tydligt vem som ansvarar för 
dyslexiutredning i vår region och att det är svårt att hitta information om var 
man ska vända sig om man är i behov av utredning. 
 
I början av maj 2022 kunde man på Logopedmottagningens sida på 1177.se 
läsa att ”Vi genomför även dyslexiutredningar man har tyvärr just nu långa 
väntetider.” I januari 2023 stod det istället ”Dyskalkyli-/dyslexiutredningar görs 
inte inom Region Kronoberg.” 2 

 

 
 
Med anledning av ovan vill jag ställa följande frågor till hälso- och 
sjukvårdsnämndens ordförande Ida Eriksson (M): 
 

1. Stämmer det att Region Kronoberg inte längre gör dyslexiutredningar?  
 

                                                 
1 Utredning, diagnos och intyg | Dyslexiförbundet (länk hämtad 2023-01-25) 
2 Logopedmottagningen lasarettsrehab Växjö, Växjö - 1177 Vårdguiden (länk hämtad 2023-01-25) 

https://www.dyslexi.org/skrivknuten/utredning-och-diagnos
https://www.1177.se/Kronoberg/hitta-vard/kontaktkort/Logopedmottagningen-lasarettsrehab-Vaxjo-Vaxjo/


 

   

Om ja på fråga 1:  
2. När och var togs beslutet? 
3. Gäller detta både barn och vuxna? Om det inte gäller barn: Hur hanteras 

misstanke och diagnossättning där? 
4. Vad är orsaken/orsakerna till att Region Kronoberg inte längre gör 

dyslexiutredningar? 
5. Vem/var görs utredningarna istället? 
6. Finns det anledning att ompröva beslutet och vad krävs för att återstarta 

dyslexiutredningar i Region Kronoberg? 
7. Regionens 1177-sidor informerar i dagsläget inte om var den som är i 

behov av en dyslexiutredning ska vända sig, utan konstaterar bara att 
utredningar inte görs i Region Kronoberg. När kommer informationen 
förbättras? 

8. Hur såg väntetiderna för dyslexiutredning ut när Region Kronoberg 
själva genomförde utredningarna och hur ser väntetiderna ut nu? 

 
 
Eva Ballovarre (S) 
ledamot i regionfullmäktige och hälso- och sjukvårdsnämnden 


